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IT-utbildning för äldre 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande  
 
En ”IT-utbildning” har startats för äldre i Nacka. SeniorNet har fått i uppdrag att genomföra den, och 
har i en första omgång vänt sig till SPF och nu till PRO. Intresset har varit, minst sagt, stort. Med 
andra ord en efterfrågad och bra verksamhet. 
 
Det har framkommit att utbildningen främst handlar om att lära sig att hantera en iPad, eventuellt 
kan en androidplatta vara ett alternativ. Det kan vara bra i ett första steg, men passar inte alla. Dels 
ska själva ”plattan” inköpas av den äldre själv (en iPad kostar mycket), dels är formatet bra för en del 
och sämre för andra. T.ex. kan en ”platta” vara svår att hantera för den som ser dåligt eller har t.ex. 
Parkinson. Det kan också vara så att den äldre redan har en dator hemma och hellre vill behålla och 
använda den än att köpa nytt (och dyrt). 
 
På en konkret fråga från deltagare har svaret varit att inga andra IT-lösningar kommer att utbildas i.  
 
Vad vi har förstått används också endast ett bildningsförbund, Vuxenskolan. 
Vi undrar därför 
 

1. Kommer fler studieförbund användas för att genomföra utbildningen? 
2. Kommer kommunen fortsätta tillhandahålla IT-utbildning för äldre?  

 
och i så fall: 

3. Hur kommer man att utveckla utbildningen? 
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